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�Vali Hulusi Şahin 
“2024’te Şehrimizin marka 
değerine güç katarak bir-
çok alanda rekorlar tazele-
dik derken Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin 
Böcek ise “Yeni yıl barış, 
huzur getirsin” dedi. 4’te

�Zafer Partisi, Sinan ateş’in ölüm yıl-
dönümünde attalos Heykeli önünde 
basın açıklaması yaparak suçluların 
bulunmasını istedi. 4’te

�Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı’nın ‘Geleceğe 
Miras’ projesi ile  Side, 
Perge, aspendos, Pha-
selis, Olympos, Myra, 
Syedra gibi antik kent-
lerde tarih gün yüzüne 
çıkarıldı. 8’de

AntAlyA 
zirvede

Antalya’da motorlu araç sayısının 1 milyon 590 bin 
olduğunu belirten Vali Hulusi Şahin, Türkiye’de kişi başına 

düşen araç sayısında Antalya’nın zirvede yer aldığını söyledi

�VAli Hulusi Şahin 2024 yılı 
genel asayiş olayları değer-
lendirme toplantısı yaptı. Vali 
Şahin, Antalya’nın kişi başına 
düşen motorlu araç sayısında 
Türkiye’de birinci sırada yer 
aldığını duyurdu.

�VAli Şahin Antalya’nın nüfusa 
oranla en yüksek motorlu araç 
sayısına sahip olan il olduğu-
nu söyledi.  Şahin, “Motorlu 
araç sayımız 1 milyon 590 bin 
oldu. Antalya Türkiye’de ilk 
sırada” dedi. 5’te

2024 değerlendirmesi

AntAlyA ilK sIrAdA

sinan Boztepe 
adaylığını açıkladı
�AntAlyAspor Kulübü Derneği’nde 7 

Ocak’ta yapılacak olan genel kurul ön-
cesi hareketli günler yaşanıyor. Mus-
tafa Ergün ve Sezgin Özer’in ardından 
Sinan Boztepe de adaylığını açıkladı.

BArIş dilediler
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek 

ve Vali Hulusi Şahin yayınladıkları yeni yıl 
mesajında mutluluk, huzur ve barış dilediler

mesAJ PAylAştIlAr

Antalya’nın tarihi 
ayağa kaldırıldı

Antalya, ‘Geleceğe 
Miras’ projesiyle 

2024 yılında 
kültürel mirasını 

koruma ve 
geleceğe taşıma 
yolunda önemli 

adımlar attı

düden şelalesi
büyük ilgi gördü
�AnTAlyA’nın simgelerinden Düden 

Şelalesi, 2024 yılında 840 bin ziyaret-
çiye ev sahipliği yaptı. 6’da

turizmin zirvesinde 
türkiye bulunuyor

Global stratejik istihbarat 
sağlayan, önde gelen 
bağımsız kuruluşlardan 
Euromonitor’un 2024 yılı 
doğrudan veya transit 
geçişle en çok ziyaretçi 
alan şehirler listesinde; 
İstanbul 2’nci, Antalya 
6’ncı sırada yer aldı

�AntAlyA Kent 
Konseyi Turizm 
Çalışma Grubu Baş-
kanı Recep yavuz, 
listede Türkiye’den 
iki şehrin olmasının 
dikkat çekici oldu-
ğunu belirterek “Bu 
dünya turizminde 
perçinlemiş bir 
başarıdır” şeklinde 
konuştu. 2’de

Perçinlenmiş BAşArI

AntAlyA 

dÜnyA listesine 
Girdi 

sinan Ateş için
adalet çağrısı�YılBaŞı öncesi alkollü içecek sunu-

mu yapılan işletmelere yönelik de-
netim yapıldı. Denetimlerin aralıksız 
devam edeceği açıklandı. 3’te

�KeMer Belediyesi ekipleri, yılbaşı ön-
cesinde Kemer’de faaliyette bulunan 
market, kasap ve pastanelerde dene-
timlerine aralıksız devam ediyor. 3’te

Alkol denetimleri
aralıksız sürecek

Kemer’de ekipler
işletmeleri denetledi
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Sıra emeklide!

Yeni bir yıl, yeni bir gün 
ve yeni beklentiler. 
Asgari ücretli aldı 

yüzde 30 zammını içine 
sindi mi sinmedi mi? 
Onun yanıtını ekonomiyi 
yönetenler “Asgari ücret 
enflasyonun üzerinde 
arttı” diyerek veriyor. Ve 
de hedefin, çalışanın alım 
gücünü artırmak olduğunu 
açıklıyor. Eh “Beyan esastır” 
diyor içimizi rahatlatıyoruz! 
Da, emekli maaş zammının 
ne kadar olacağını yüzde 
kaç artış yapılacağını merak 
edip duruyor ama kendince 
finale de hazır!

***

Asgari ücretli aldı 
alacağını sıra geldi 
emekliye. Emeklinin 
gözü kulağı ise 3 Ocak 
Cuma günü açıklanacak 
olan Aralık ayı enflasyon 
rakamlarında. Türkiye 
İstatistik Kurumu tarafından 
açıklanacak olan Aralık ayı 
enflasyon verileri, memur 
ve emekli zammının da 
belirleyicisi olacak. Peki, 
memur ve emeklinin zam 
beklentisi ne yönde? Memur 
ve emekli maaşı zammı ne 
kadar, yüzde kaç olur ve 
de zam oranı ayın kaçında 
açıklanır? Zira emekli, yeni 
yılda seyyanen zam bekliyor 
ve “Adil gelir istiyoruz” 
diyor da seslerini duyan var 
mı?

***

Emekli zammı da asgari 
mi olur ki en düşük emekli 

aylığı 12 bin 500 ya, 
kök maaş bilmecesi ile 
bu rakam ne olur acep? 
Söylenenlere göre 2025 
memur ve emekli zammı 
hesaplaması, Aralık ayı 
enflasyon verileri öncesinde 
yapılmaya başlanmış. İşçi 
ve BAĞ-KUR emeklileri 6 
aylık enflasyon oranında 
zam alıyor ya uzmanlar, 
enflasyon beklentileri 
göz önüne alındığında 
emeklilerin yıl sonu zam 
oranının yüzde 16-18 
civarında şekilleneceğini 
tahmin ediyormuş. Durum 
bu, desenize emekli yine 
ucuzluk kovalayacak.

***

Ama Ankara, yaşanan 
sıkıntının farkında olduğunu 
açıklıyor. Eh hal böyle 
olunca da! Son günlerin 
tartışılan diğer bir konusu ise 
barınma meselesi. Bundan 
böyle TÜİK enflasyonuna 
göre TÜFE üzerinden ev 
kiraları artışı yapılacak ya. 
Emeklinin, memurun, asgari 
ücretlinin aylığından çıkarın 
kirayı, artık geriye elde ne 
kalırsa onunla da elektrik, 
doğalgaz faturaları ve gıda 
harcamaları. Çalışanın, 
çalışmayanın da alım gücü 
düşerken gıda fiyatları 
her geçen gün artıyor mu, 
artıyor. Vatandaş çarşıya 
pazara gittiğinde pazar 
tezgahlarına besmeleyle 
yaklaşıyor mu yaklaşıyor. 
Peki, bu gıda fiyatları 
durdurulamıyor mu Allah 
aşkına? Şimdilik hoşça kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Kent Konseyi Turizm Ça-
lışma Grubu Başkanı Recep yavuz, 
pazar araştırma kuruluşu Euromo-
nitor, Data Bank ve Lighthouse ile 

ortaklaşa yapılan çalışmaya göre, 2024 yı-
lında dünyanın en çok ziyaretçi alan 10 tu-
rizm merkezi listesinde İstanbul’un 2’nci, An-
talya’nın ise 6’ncı sırada olduğunu açıkladı. 
Dünyadaki 100 turizm destinasyonu ince-
lenerek 2024 yılına dair 2 liste yayımladığı-
nı belirten yavuz, ilkinin dünyanın en cazip 
10 turizm merkezi, 2’ncisinin dünyanın en 
çok ziyaretçi alan 10 turizm merkezi olduğu-
nu kaydetti. Bu çalışmanın turizm destinas-
yonlarına yurt dışından direkt ve transit ge-
lişleri de kapsadığını açıklayan Recep yavuz, 
bu yüzden sayıların tahmin edilenin biraz 
üzerinde çıktığını belirtti. yavuz, Euromoni-
tor’un 2023’e göre artış oranları ve 2024 yılı-
nın en çok ziyaretçi alan 10 turizm şehri liste-
sini şöyle sıraladı:

İlk sırada yüzde 37 artış ve 32,4 milyon ki-
şiyle Bangkok bulunuyor. 2’nci yüzde 14 artış 
ve 23 milyon turistle İstanbul. 3’üncü yüzde 
7 artış ve 21,7 milyon turistle Londra. 4’üncü 
yüzde 19 artış ve 20,5 milyon turistle Hong 
Kong. 5’inci yüzde 20 artışla Mekke, 19,3 mil-
yon ziyaretçi. 6’ncı Antalya, yüzde 17 artış-
la 19,3 milyon. 7’nci Dubai, yüzde 8 artış ve 
18,2 milyon ziyaretçi. 8’inci Macau yüzde 26 
artış ve 18 milyon ziyaretçi. 9’uncu Paris yüz-
de 2 artış ile 17,4 milyon ziyaretçi. 10’uncu 
Kuala Lumpur yüzde 73 artış ve 16,5 milyon 
ziyaretçi.

‘PERÇİNLENMİŞ BİR BAŞARI’

Listede Türkiye’den iki şehrin olmasının 
dikkat çekici olduğunu belirten Recep yavuz, 
İstanbul’un 23 milyon, Antalya’nın 19,3 mil-
yon olarak toplamda doğrudan veya transit 
gelen yolcularla 40 milyonu aştıklarını söy-
ledi. yavuz, “Bu sayısal anlamda artık sade-
ce bir rekor değil, dünya turizminde perçinle-
miş bir başarıdır. Top 10’da 2 şehre sahip tek 
ülke de Türkiye oldu. Klasik sahil destinasyo-
nu olarak listedeki tek şehir Antalya, bana 
göre bundan sonra İstanbul ile yarışır. İstan-
bul geçtiğimiz yıl bu tabloda 1’inci sıraday-
dı” dedi.

TURİZM DEVLERİNDEN ŞEHİR YOK

Listede dünya turizm devleri İspanya ve 
İtalya’dan hiç şehir olmadığına değinen ya-

vuz, “Olimpiyatların yapıldığı Paris, 9’uncu 
sırada. Son yılların parlayan yıldızları Mısır 
ve Portekiz listede yok. Bizim sürekli serze-
nişte bulunduğumuz, gereksiz polemikler ya-
rattığımız yunanistan da listede yok. Rodos 
yok, Kos yok, Midilli yok. Listede Avrupa’dan 
4, Asya’dan 6 şehir var. Dünya turizminin 1,5 
milyara yaklaşması genel olarak tatil bölge-
lerinde artışları da beraberinde getirdi” diye 
konuştu.

EN POPÜLER BÖLGE AVRUPA

Euromonitor analizcilerine göre dünya ge-
nelinde 2024 yılında turizmde yüzde 19’luk 
artış gerçekleştiğini, turizm harcamalarının 
1,9 trilyon ABD dolarına ulaştığını belirten 
yavuz, “Avrupa 794 milyon uluslararası seya-
hatle yine en popüler bölge olmaya devam 
etti. Avrupa’dan çok az pay aldığımızı üstü-
ne basarak bir kez daha tekrarlamak istiyo-
rum. 32 milyondan fazla ziyaretçiyle 1’incili-
ği alan Bangkok şaşırttı, bu sayısal anlamda 
yılın sürprizi oldu. Malezya’nın başkenti Ku-
ala Lumpur’daki yüzde 73 artış dikkat çeki-
ci ama mutlaka bir nedeni olmalı. Mekke hac 
ziyaretlerinden, Macau casino ziyaretçilerin-
den dolayı bu sayılara ulaşıyor. Listedeki bazı 
şehirler de transit geçişlerden dolayı yüksek 

ziyaretçi sayılarına ulaşıyor” dedi.

EN ÇOK ARTIŞ OLACAK LİSTEDE 
TÜRKİYE DE VAR

Türkiye’nin 2024 yılı kişi başı turizm geliri-
nin Fransa ve yunanistan’ın üzerinde olaca-
ğını aktaran yavuz, şunları söyledi:

“Araştırmada 2030 yılına kadar, yani önü-
müzdeki 5 yıl içinde en çok turist artışının 
ABD, Türkiye ve Çin’de yaşanacağının altını 
özellikle çiziyorlar. Bu, pandemi ertesi Dün-
ya Turizm Örgütü (UnWTO) raporlarından 
da analiz edilebilir. 5 yıl sonra turizm harca-
masının ortalama 1264 dolar olacağını ön-
görüyorlar (2023 yılında 1171 dolar). yani 
kişi başı turizm harcamasının önümüzdeki 
5 yıl içinde yüzde 10’un altında kalacağı ön-
görülüyor. 2024-2030 yıllarında seyahat har-
camalarının en çok olacağı ülkeler Hollan-
da, Çin ve Polonya tahmin ediliyor. yani en 
çok turist gönderen ülkeler artışında bu ül-
keler önde çıkacak. Hollanda ve Polonya An-
talya’nın ilk 5’inde. Demek ki doğru yoldayız. 
Bütün bunlar diyor ki, turizm önümüzdeki 
yıllarda dünyanın en önemli sektörlerinden 
biri olmaya devam edecek ve Türkiye eko-
nomisindeki en büyük sektör olma yolunda 
hızla ilerleyecek.” DHA

SİnEK ve haşere ile mücadele 
çalışmalarını etkin bir biçimde 
sürdüren Antalya Büyükşehir 
Belediyesi, kış aylarında da üre-
me kaynaklarının ortadan kal-
dırılması için yoğun çaba har-
cıyor. Eski, kullanılmayan ve 
çevreye gelişi güzel bırakılan 
araç lastikleri de içlerine dolan 
sular yüzünden sinekler için 
önemli bir üreme alanı oluyor. 
Büyükşehir ekipleri, yağışların 
da başlamasıyla ilçelerde gelişi 
güzel bırakılan araç lastiklerini 
toplama çalışmalarına hız ver-
di. Toplanan onlarca araç lastiği 
ile sineklerin en önemli üreme 
kaynaklarından biri kurutulur-
ken, bu lastiklerinin geri dönü-
şüme gönderilmesi ile de çevre 
kirliliğin önüne geçiliyor. 

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ekipleri son olarak Manav-
gat’ta boş alanlara, ormana ve 
yol kenarlarına atılan araç las-
tiklerini topladı. Lastikler geri 
dönüşümde kullanılmak üzere 
Konya’ya gönderildi.

Her türlü zararlı haşerelere 
karşı mücadeleyi, uzun zaman-
dır sürdürdüklerini belirten An-
talya Büyükşehir Belediyesi 
Çevre Koruma ve Kontrol Daire-
si Başkanlığına bağlı ziraat mü-
hendisi Mustafa Keçer, “Ma-
navgat’ta yılda ortalama 50 
ton lastik topluyoruz. Gerçek-
ten ciddi bir mücadele yapılı-
yor. Hem sinekle mücadele edi-
liyor hem de çevre kirliliğinin 
önüne geçiyoruz” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

AnTALyA’nın her yönüyle birçok spor 
branşına ev sahipliği yaptığını anlatan Eş-
ref Akın, kentte standartlara uygun toplam-
da 120 saha bulunduğunu ve yıl boyunca 
1500 kamp programının gerçekleştiğini vur-
guladı. yaklaşık 34 yıldır Antalya böl-
gesinin spor turizmine ev sahip-
liği yaptığını aktaran Eşref Akın, 
“1990’ların sonlarından günü-
müze kadar Antalya ve Belek 
bölgesinde futbol kampları dü-
zenleniyor. Daha önce çok büyük 
takımlar bölgemize kamp için ge-
liyordu. Ancak 2- 3 yıldır pande-
miden sonra büyük takımların 
tercihleri farklı destinasyonlar ol-
maya başladı. Tabii bunda takım 
sahiplerinin de çok büyük etkisi 
var. Özellikle Dubai ve Arap Emir-
likleri destinasyonu daha popüler 
hale gelmeye başladı. Ancak biz de elimiz-
den gelen her türlü imkânı kullanarak takım-
ları bölgemize çekmeye çalışıyoruz. Özellik-
le Avrupa ve bazı Rus takımları için geçerli 
ama yine de biz bölgemize olabildiğince kali-
teli takımların gelmesini sağlamaya çalışıyo-
ruz” dedi.

‘SPOR TURİZMİ OCAK’TA BAŞLIYOR

Antalya’da spor turizminin ocak ayı itiba-
rıyla başladığını belirten Akın, “Futbol ağır-
lıklı olmak üzere kamplar genellikle ocak 

ayının ilk haftası başlayıp mart 
sonuna kadar devam eden bir se-
zonumuz var futbol turizmi ola-
rak. Sadece futbol turizmi ola-
rak da düşünmemek gerekiyor. 
yüzme var, deniz var, golf var, bi-
siklet var, kano var. Bu tür spor 
dallarında da olabildiğince çıta-
yı arttırıp bölgemizi yaz-kış dolu 
hale getirmemiz gerekiyor” diye 
konuştu.

‘YURT İÇİ VE DIŞINDAN 
KAYBIMIZ VAR’

Türkiye’de ve Avrupa’da devre arasının 
kısa olması nedeniyle kulüplerin kendi te-
sislerinde veya daha yakın bölgelerde kamp 
yapmayı tercih ettiklerini dile getiren Akın, 
şöyle devam etti: “Türkiye liglerinde ve Av-
rupa liglerinde devre arası çok uzun olmadı-
ğı için kulüpler zamanı iyi değerlendirmek 
adına kendi tesislerinde veya en yakın yer-
leri tercih ediyor. Bu nedenle bu yıl biraz ka-
yıp var. Süper Lig, Premier Lig ve Bundesliga 
takımlarından dolayı tabii ki kan kaybımız 
var. Bu yıl İkinci Lig, Üçüncü Lig kulüp takım-

ları yine bölgemize, Antalya bölgesine kamp 
için geliyor. Rusya, Ukrayna, Kazakistan, Öz-
bekistan bu tür ülkelerin takımları en az iki 
kamp, bazıları üç kamp, 45 günlüğüne falan 
geliyor. 45 gün de az bir süre değil, bir takı-
mın kampı için. Bize mesela Dinamo Kiev ta-
kımı geliyor 45 gün kalacak. Levski Sofia ge-
liyor 3 hafta kalacak. Acun ılıcalı’nın almış 
olduğu nK Maribor var 2 hafta kalacak. Bu 
tür takımlar gelecek. Ama yurt içinden ve 
yurt dışından büyük takımlar açısından bi-
raz kaybımız var.”

TURNUVALAR YAPMALIYIZ

Antalya bölgesinin konaklama tesisleri açı-
sından çok yeterli olduğunu kaydeden Akın, 
“Diğer destinasyonlara göre çok daha iyi-
yiz. yiyecek kalitesi, içecek kalitesi, otel kali-
tesi olarak hepsinden daha iyiyiz. Büyük ta-
kımları tekrar bölgemize çekmek için büyük 
turnuvalar düzenlememiz gerekiyor. Spon-
sorluklar gerekiyor. Resmi ve özel sektör ku-
rumlarının destek olması gerekiyor. Büyük 
takımları buraya çektiğimiz sürece hiçbir sı-
kıntımız olmaz ve bu işi çok çok daha ileriye 
götürebiliriz” dedi. DHA

Turizmin zirvesinde 
Türkiye bulunuyor
Dünyada sektörler, ülkeler ve tüketicilerle ilgili global stratejik istihbarat sağlayan, önde 

gelen bağımsız kuruluşlardan Euromonitor’un 2024 yılı doğrudan veya transit geçişle 
en çok ziyaretçi alan şehirler listesinde; İstanbul 2’nci, Antalya 6’ncı sırada yer aldı

Spor turizmi sekteye uğradı
Serik’te bir otelin Spor Satış Pazarlama Müdürü Eşref Akın, 

Antalya’da spor turizminin ocak ayında başlayıp mart sonuna 
kadar devam ettiğini belirterek, devre arasının kısa olması 
nedeniyle büyük takımların bölgeye gelemediğini söyledi

Lastikler 
toplanıyor

Sinekle mücadele çalışmalarına yaz-kış aralıksız 
devam eden Antalya Büyükşehir Belediyesi, sinekler 

için önemli bir üreme kaynağı olan eski araç 
lastiklerini toplayarak, geri dönüşüme gönderiyor
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
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ALANYA’DA jandarma trafik ekipleri, kullanılması 
yasak olan çakarlı araca 96 bin Türk lirası ceza kesti. 
Sürücünün ehliyetine 1 ay boyunca el konulurken, 
araç 1 ay süreliğine trafikten men edildi. Ayrıca çakar 
lamba cihazına mülkiyeti kamuya geçirilmek üzere 
jandarma trafik ekipleri tarafından el konuldu. İHA

Çakar lamba ceza yedirtti 

AntAlyA’dA bir şahıs 20 gün 
önce boşandığı eşini üzerine 
yanıcı madde dökerek yak-
tı. Alevleri çevredeki esnaflar 

yangın tüpüyle söndürürken, yarala-
nan genç kadın tedavi için hastaneye 
kaldırıldı. O anlar ise bir işyerinin gü-
venlik kamerasına yansıdı.  Olay, saat 
08.30 sıralarında Muratpaşa ilçesi Şi-
rinyalı Mahallesi İsmet Gökşen Cad-
desi’nde meydana geldi. Motosiklet 
tamircisi Gürhan Üzer, 11 Aralık’ta bo-
şandığı Pınar Zorlu’yu takip ederek ça-
lıştığı iş yerine geldi.

Motosikletini iş yerinin yakınına bı-
rakan Üzer, Zorlu’yla tartışmaya baş-
ladı. Tartışmanın büyümesi ile Üzer, 
yanında getirdiği benzin dolu kova-
yı Zorlu’nun üzerine döktü. Üzer, kaç-
maya çalışan kadını yakalayıp, elinde-
ki çakmağı ateşledi. Şüpheli kaçarken, 
vücudu alev alan kadına çevredeki-
ler yangın söndürme tüpü ile müdaha-

le etti. İhbarla gelen ekipler, ilk müda-
halenin ardından 1 çocuk annesi Pınar 
Zorlu’yu yanık merkezi olan Akdeniz 
Üniversitesi Hastanesi’ne kaldırıldı.

‘GEÇENE Kadar KadINI YaKTI’

Olayın yaşandığı yerin karşısındaki 
iş yerinde çalışan Dursade Öner, “Kar-

şıda kasapta çalışıyordum. Bir gürültü 
duydum. Sonrasında kadının çığlığını 
duydum. İş yerinde çalışan kadınla be-
raber koşmaya başladık. Trafikten do-
layı karşıya geçmekte zorlandık. Geçe-
ne kadar benzin dökerek kadını yaktı. 
İş arkadaşlarımız yangın söndürme tü-
püyle alevleri söndürdü. Kadında ya-
nıklar vardı ve gözü görmüyordu. Yüz, 

saç, eller ve ayaklar komple yanıktı” 
dedi.

‘BANA ÇOCUĞUMU 
GÖSTERMİYORDU’

Kadına ait ayakkabı, yanan montu 
ve benzinin konulduğu kova delil ola-
rak toplanırken, polis şüpheliyi 1 saat 
içerisinde yakalandı. Gözaltına alınan 
Gürhan Üzer, Cinayet Büro Amirliği 
ekiplerine teslim edildi. Gürhan Üzer, 
ilk ifadesinde, “Eski eşim boşandıktan 
sonra tavırları değişti. Bana çocuğu-
mu göstermiyordu. Bundan dolayı da 
bugün sabah çalıştığı iş yerinin oraya 
gittim. Gitmeden önce de akaryakıt is-
tasyonundan benzin aldım. Normal-
de aklımda böyle bir şey yoktu ama sa-
bah aklıma geldi. Bir süre konuşmaya 
çalıştım ama tartışınca olayı gerçekleş-
tirdim” dedi. Pınar Zorlu’nun eski eşi 
hakkında daha önce 3-4 kez uzaklaştır-
ma kararı aldırdığı öğrenildi.  dHa

Eski koca 
dEhşEti
Motosiklet tamircisi Gürhan Üzer, 

20 gün önce boşandığı Pınar 
Zorlu’nun üzerine benzin döküp 

ateşe verdi. Zorlu ağır yaralanırken, 
kaçan şüpheli yakalandı

Yangında mahsur kalan 
kadını, itfaiye kurtardı

Bodrumda çıkan yangın nedeniyle üst kattaki evinde mahsur kalan kadın, itfaiye eri tarafından 
kurtarıldı. Kadın güvenli alana götürülürken, yangın 45 dakikalık çalışma ile söndürüldü

KEpEz ilçesi Yeşiltepe 
Mahallesi 2679 Sokak’ta 
yer alan 4 katlı apartma-
nın bodrumunda, saat 
14.00 sıralarında yangın 
çıktı. Apartmanda oturan-
lar, kendilerini sokağa ata-
rak durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İh-
barla adrese ekipler sevk 
edildi. Bu sırada binanın 
üst katında oturan ve 
duman nedeniyle dışarıya 
çıkamadığı öğrenilen ka-
dın için harekete geçildi. 
Bir itfaiye eri, oksijen tüpü 
takılı maskeyle yukarı çık-
tı. İtfaiye eri mahsur kalan 
kadını kurtarırken, ekipler 
yaklaşık 45 dakikalık 

çalışma sonunda yangını 
söndürdü.

‘İTFAİYE EKİBİ GELDİ, 
BENİ KURTARDI’

İsmi öğrenilemeyen 
kadın, “İtfaiye ekibi geldi, 
beni kurtardı. Yangın 
nasıl çıktı, bilmiyorum” 
dedi. Sevgi Cengiz ise 
“Dumanı görünce ‘Yan-
gın var, dışarı çıkın’ diye 
bağırdım. Apartmandaki 
arkadaşlarımız da hemen 
dışarı çıktı. Bodrumdaki 
yangın nasıl çıktı, bilmi-
yorum. İtfaiye geldi ve 
söndürdü” diye konuştu. 
Yangının çıkış nedeni 
araştırılıyor. DHA

SERİK’E bağlı Eskiyörük Mahalle-
si’nde Gülşen Göksu’ya ait müs-
takil evde saat 12.00 sıralarında 
yangın çıktı. Gülşen Göksu dumanı 
fark edince torununu da alıp evin 
dışına çıktı. Durumu fark eden 
mahalle sakinlerinin bildirmesi 
üzerine olay yerine gelen itfaiye 
ekipleri yangına müdahale etti. 
Yangın büyümeden söndürülür-
ken, yatak odası kullanılamaz hale 
geldi. DHA

Serik’te çıkan 
yangında müstakil 

evin bir odası kül oldu

Ev yangını 
korku yarattı

Zabıta 
ekiplerinin
denetimleri 

sürüyor

KEMEr Belediyesi Zabıta Müdürlüğü 
ekipleri, yılbaşı öncesinde Kemer’de fa-
aliyette bulunan market, kasap ve pas-
tanelerde denetimlerine aralıksız de-
vam ediyor.  Kemer Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü bünyesinde bulunan dene-
tim ekibi, vatandaşların güvenli alışve-
riş yapmaları için yılbaşı öncesinde de-
netimlerini sıklaştırdı. 

Belediye ekipleri, ilçe dahilinde bu-
lunan market, kasap ve pastanelerde 
hijyenik ve standartlara uygun üretim 
yapılıp yapılmadığını ve ürünlerin son 
kullanım tarihlerini, ürünlerin gramaj-
ları ve genel kurallara uyulup uyulma-
dığını denetledi. Denetimler sırasında 
kurallara uymayan işletmelere gerekli 
uyarılarda bulunulduğu belirtildi.   
HABER MERKEZİ 

Alkol denetimi
AntAlyA İl Tarım ve Orman Müdürü Fı-

rat Erkal, İl Müdür Yardımcısı Asım Karabu-
lut, Şube Müdürü Erdem Özmen, Konyaaltı 
İlçe Müdürü Okan Evren ve Gıda Kontrol Gö-
revlileri Konyaaltı’nda alkollü içecek sunumu 
yapılan işletmelerdeki gece denetimine katıl-
dı. Denetimlerle ilgili bilgi veren Erkal, yaptı-
ğı açıklamada, “Yeni yılın yaklaşmasıyla 19 
ilçemizde yıl boyunca sürdürülen denetimler 
sıklaştırıldı. Mevzuata uymayan işletmelere 
idari yaptırımlar ve cezalar uygulanmakta. 
Gıda kontrol görevlilerimiz mesai saatlerine 
bağlı kalmaksızın, gece-gündüz ilgili mevzu-
atlar kapsamında işletmeleri denetlemeyi, 
gerekli gördüğünde de numune alımı çalış-
malarını sürdürüyor. Ekiplerimiz yılbaşı gece-
si de sahada olacaklar” dedi. İHA



GÜNCEL4 1 OCAK 2025
ÇARŞAMBA

Yurttan
kısa kısa

57 ilde DEAŞ’a 
yönelik baskın

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, 57 ilde 
DEAŞ terör örgütüne yönelik ‘Gürz-34’ 
operasyonlarında 536 şüphelinin 
yakalandığını açıkladı. Yerlikaya, “Ya-
kalanan şüphelilerin, örgüt içerisinde 
faaliyet yürüttüğü, örgüte finans 
sağladığı ve çatışma bölgeleriyle 
irtibatlı oldukları tespit edildi. Terörü 
ülkemizden topyekun bir mücadeleyle 
söküp atmaya kararlıyız” dedi.

Sakarya’da 
kadın cinayeti

SAKARYA’NIN Kaynarca ilçesinde 
İskender Kodalak, eşi Simge Kodalak’ı 
öldürüp cesedini gölet kenarına 
bıraktı. Polise gidip suçunu itiraf eden 
Kodalak’ın tarif ettiği yerde eşi Simge 
Kodalak’ın cansız bedeni bulundu. 
Boynunda kesici alet yarası bulunan 
Simge Kodalak’ın cansız bedeni, 
morga kaldırıldı. İskender Kodalak 
jandarma tarafından gözaltına alındı.

Kocaeli’de sahte 
savcı dolandırdı

KOCAELİ’NİN Gölcük ilçesinde 2 kişi, 
kendini telefonda polis ve savcı olarak 
tanıtan şüpheliler tarafından 3 milyon 
TL dolandırıldı. Dolandırıldığını anla-
yan 2 kişinin ihbarı üzerine Kocaeli 
İl Emniyet Müdürlüğü Dolandırıcılık 
Büro Amirliği ekipleri çalışma başlattı. 
Yakalanan 5 şüpheliden B.Y. ve H.Y. 
adli kontrol şartıyla serbest bırakılır-
ken Y.E.S., Ö.M.P. ile B.S. tutuklandı. 

19 kişi ölmüştü: 
Suçsuz bulundular

KAHRAMANMARAŞ’TA depremde 
yıkılan ve 19 kişinin hayatını kay-
bettiği Fazilet Apartmanı davasında, 
mahkemenin istediği bilirkişi raporu 
dosyaya girdi. Raporda, zemin katın-
daki fırında usulsüz tadilat yaptığı 
öne sürülen Akın Yağcı ile eşi Ferihan 
Yağcı’nın kusurlarının bulunmadığı 
belirtildi. Rapor sonrası çift, teslim 
olurken ifadelerinin ardından serbest 
bırakıldı.

Gönül Akkor 
yaşamını yitirdi

TÜRK Sanat Müziği ses sanat-

çısı Gönül Akkor, 82 yaşında te-

davi gördüğü özel hastanede ha-

yatını kaybetti. Akkor’un ölüm 

haberini müzisyen ve oyuncu 

Melike Demirağ duyurdu. 

Demirağ, Instagram hesabından 

yaptığı hikaye paylaşımında, 

“Canım Gönül Akkor geçti bu 

alemden” yazdı. Akkor, özellikle 

1960’lı ve 70’li yıllarda büyük bir 

popülerlik kazanmıştı.

188 adet kaçak 
telefon bulundu

ADANA’DA polisin uygulama 

noktasında durdurduğu yolcu 

otobüsünün, vidayla kapatıldığı 

belirlenen motor bölümünde, 

piyasa değeri 4 milyon 280 bin 

lira olan 188 gümrük kaçağı cep 

telefonu ele geçirildi. Gözaltına 

alınan, ifadesinde “Cep telefon-

larını tanımadığım bir kişiden 

emanet olarak aldım. Antal-

ya’daki bir kişiye bırakacaktım” 

diyen şoför M.Ç., tutuklandı.

İstanbul’da yolcu 
otobüsünde yangın

ADANA’DAN yola çıkan şehir-

lerarası yolcu otobüsü, İstanbul 

Esenler’de seyir halindeyken bir 

anda yanmaya başladı. Alevlerin 

yükseldiği otobüsten tahliye 

edilen 25 kişi ölümden döndü. 

Yangın itfaiye ekipleri tarafından 

söndürülürken yolcular ise başka 

bir otobüsle otogara gönderildi. 

Öte yandan olayda ölen ya da 

yaralanan olmadığı öğrenildi.

DHA-İHA

VALİ Hulusi Şahin ve Büyük-
şehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek, yeni yıl dola-
yısıyla bir mesaj yayımladı. 

Vali Şahin’in mesajında şu ifadeler 
yer aldı; “Acısıyla, tatlısıyla bir yılı 
daha geride bırakıyoruz. Yeni umut-
lar, hedefler ve beklentilerle yepye-
ni bir yıla, 2025 yılına girmenin heye-
canını yaşıyoruz. 2024 yılında birlik 
ve beraberlik içinde, turizmden tarı-
ma, sanayiden, teknolojiye, eğitimden 
sağlığa şehrimizi daha ileriye taşımak 
için hep birlikte çalıştık. Şehrimizin 
marka değerine güç katarak birçok 
alanda yeni rekorlar tazeledik. Şimdi 
hep birlikte umutlarımızı tazelediği-
miz ve hayallerimizi yeniden şekillen-
direceğimiz yeni bir başlangıca, 2025 
yılına merhaba diyoruz. Tarih, doğa 

ve kültür harmanı güzel Antalya’mızı, 
2025 yılında da daha ileriye taşımak 
için kararlılıkla çalışacağız. Turizmde 
marka değerimizi yükseltirken tarım, 
teknoloji ve tüm sektörlerde Antal-
ya’mızın güçlü potansiyelini, yüksek 
hedeflerimizle birleştirmeye devam 
edeceğiz. Ayrıca kültür ve sanat et-
kinlikleriyle, festivallerle Antalya’nın 
renklerini ve değerlerini tüm dünya-
ya tanıtmayı sürdüreceğiz. Hepsinden 
önemlisi en kıymetli hazinemiz biri-
cik evlatlarımıza daha iyi bir eğitim 
öğretim imkânı sunmak için yatırım-
larımıza ve projelerimize devam ede-
ceğiz. Birlikte Dünya’nın en güzel şeh-
rine her alanda en güzeli, en yakışanı 
sunacağız Bu duygu ve düşünceler-
le, 2025 yılının yeni iyiliklere, yeni se-
vinçlere ve büyük hedeflere açılan bir 

kapı olmasını yürekten temenni edi-
yor, aziz milletimin ve tüm Antalya-
lı hemşehrilerimin yeni yılını en kalbi 
duygularımla kutluyorum.” 

UMUT, BARIŞ VE KARDEŞLİK 

Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek de yeni yıl mesajında 
“2024 yılı hep birlikte tarih yazdığı-
mız Antalya’mız için bir gurur yılı 
oldu. ‘Azimle ve gururla 5 yıl daha’ di-
yerek yola çıktığımız bu süreçte An-
talya Büyükşehir Belediyesi’ni üst 
üste iki dönem kazanarak bir ilki ba-
şardık. Bu yalnızca bir seçim başarısı 
değil, halkımıza duyduğumuz sevgi, 
bağlılık ve sizlerin güveniyle güçle-
nen ortak iradenin en somut göster-
gesidir. Bu topraklara hizmet etme 
sevdamız, Antalya’nın her bir köşesi-

ZAFER Partisi Antalya İl Baş-
kanlığı tarafından Sinan Ateş’in 
ikinci ölüm yıldönümünde Antal-
ya Attalos Heykeli önünde basın 
açıklaması düzenlendi. Gençlik 
Kolları İl Sekreteri İrem Çakır tara-
fından okunan açıklamada, Sinan Ateş ci-
nayetiyle ilgili adalet talepleri bir kez daha 
vurgulanırken, cinayetin gerekçeli kararın-
daki eksiklikler ve dava sürecinin şeffaf yü-
rütülmemesi eleştirildi.

ADALET İSTEDİLER 

Muratpaşa Attalos Heykeli önünde yapı-
lan basın açıklamasını Zafer Partisi Antalya 
Gençlik Kolları İl Sekreteri İrem Çakır oku-
du. Çakır, Şehit Sinan Ateş’in ikinci ölüm yıl 
dönümünde bir araya geldiklerini dile geti-
rerek, adalet talebini bir kez daha güçlü bir 
şekilde dile getirdiler. Çakır, konuşmasında 
Sinan Ateş’in anısını yaşatmak için verdik-

leri mücadeleyi ve bu davanın Türk milleti 
için ne kadar büyük bir öneme sahip oldu-
ğunu vurguladı. İrem Çakır, 30 Aralık 2022 
tarihinde Ankara’da gerçekleştirilen silah-
lı saldırı sonucu hayatını kaybeden eski 
Ülkü Ocakları Genel Başkanı Sinan Ateş’in, 
yalnızca bir akademisyen olmadığını; Türk 
milliyetçiliği davasına kendini adamış bir 
lider olduğunu belirterek, “Sinan Ateş, sa-
dece bir akademisyen değil, her şeyden ev-
vel gerçek bir Türk milliyetçisiydi. Ancak 
gerekçeli kararda bu gerçeğin görmezden 
gelindiğini görüyoruz. Neden Sinan Ateş’in 
eski Ülkü Ocakları Başkanı olduğu belirtil-
miyor? Bu cinayet açıkça siyasi bir cinayet-
tir. Tetiği çeken bir torbacı olsa da, silahı tu-
tan asıl el Sinan Ateş’i hedef alan siyasi bir 
güçtür. Bu durum, hepimizin bildiği kritik 
bilgilerin gerekçeli kararda yer almamasıy-
la daha da netleşiyor. Adalet, bu dosyada 
sessizliğe gömülmüştür” dedi.

Barış
Büyükşehir 

Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek ve 
Vali Hulusi Şahin 

yayınladıkları 
yeni yıl mesajında 

mutluluk, huzur 
ve barış dilediler

ne ulaşma kararlılığımızla birleşti. Bu-
güne kadar olduğu gibi bundan sonra 
da tek bir önceliğimiz olacak; Hal-
kımızın mutluluğu ve refahı. Antal-
ya’mız için verdiğimiz sözleri tutmak, 
bu güzel şehri daha da ileri taşımak 
için durmadan, yorulmadan çalışma-
ya devam edeceğiz. Bu yeni yılda da 
öğrencilerimizin geleceğini aydınlata-
cak projeler üretmeye, çiftçilerimizin 
emeklerinin karşılığını almasını sağ-
lamaya, çocuklarımızın gülüşlerini ço-
ğaltmaya, kadınlarımızın güvenle ya-
şayacağı bir kent inşa etmeye devam 
edeceğiz. Antalya’mızın bereketli top-
raklarına yalnızca tohum değil; umut, 
barış ve kardeşlik ekmeyi sürdüre-
ceğiz. 2025 yılı kadınların şiddetten 
uzak olduğu, çocukların istismar edil-
mediği, gençlerin gelecek hayalleri-
ni kurabildiği, emeklilerimizin huzur-
la yaşadığı bir yıl olsun istiyoruz. Bu 
uğurda mücadelemize kararlılıkla de-
vam edeceğiz. Sizlere bir kez daha söz 
veriyorum. Herkesin başkanı olmak-
tan bir an olsun vazgeçmeyeceğim. 
2025’te de Mustafa Kemal Atatürk’ün 
‘Hiç şüphesiz ki dünyanın en güzel ye-
ridir’ dediği Cumhuriyet’in örnek şeh-
ri Antalya’mıza, Antalyalılara hizmet 
etmeye devam edeceğiz. Yeni yılın 
Antalya’mıza, ülkemize, tüm dünyaya 
sağlık, mutluluk, huzur ve barış dolu 
güzel günler getirmesini ve umutların 
gerçekleştiği bir yıl olmasını diliyor, 
yeni yılınızı kutluyorum” ifadelerini 
kullandı.  HABER MERKEZİ

dilediler

ÖTV düzenlemesine
engellilerden isyan 

Antalya’daki engelli dernekleri, yeni ÖTV düzenlemesinin 
hak ihlali olduğunu belirterek tepki gösterdi. Dernekler, 
engellilerin temel haklarını yok sayan bu düzenlemeye 

karşı adalet ve eşitlik çağrısında bulundu
ALTINOKTA Körler Derne-

ği Antalya Şubesi başta ol-
mak üzere diğer engelli der-
nekleri, Resmî Gazete’de 
yayımlanan ÖTV düzenle-
mesine sert tepki gösterdi. 
Araç yenileme süresinin 10 yıla çı-
karılması ve yerli üretimle sınırlan-
dırılması gibi değişikliklerin, engelli-
lerin özgürlüğünü ve yaşam hakkını 
gasp ettiğini belirten dernekler, bu 
düzenlemenin Anayasa’nın eşitlik 
ilkesine aykırı olduğunu vurgula-
dı. Dernekler, ayrımcı uygulamala-
ra son verilmesi için mücadelelerini 
her platformda sürdüreceklerini açık-
ladı. Antalya’daki engelli dernekleri, 
25 Aralık 2024 tarihinde Türkiye Bü-
yük Millet Meclisi’nde kabul edilerek 

Resmî Gazetede yayımlanan ÖTV dü-
zenlemesine tepki gösterdi. Yenileme 
süresinin 10 yıla çıkarılması ve araç-
ların yerli üretimle sınırlandırılması-
nın engellilerin yaşam hakkını ihlal 
ettiğini belirten dernekler, alınan bu 
kararın Anayasa’nın eşitlik ilkesine 
aykırı olduğunu vurguladı. Altınokta 
Körler Derneği Antalya Şubesi, Türki-
ye Sakatlar Derneği Antalya Şubesi, 
Antalya Down Sendromlular Derne-
ği ve birçok engelli derneği ortak bir 
açıklama yaparak ÖTV düzenlemesi-
nin engellilerin ihtiyaçlarını görmez-
den geldiğini ifade etti. 

AYRIMCILIK İÇERİYOR 

Açıklamada, tekerlekli sandalye 
gibi temel ihtiyaçların taşınabilece-

ği araçlara erişimin engellenmesi ve 
eski teknolojiye mahkûm edilmenin 
kabul edilemez olduğu belirtilerek, 
“Bagajına tekerlekli sandalye sığma-
yan araçlara çeki demiri mi takaca-
ğız?” sorusuyla düzenlemeye tepki-
lerini dile getiren dernekler, alınan 
kararların sistematik bir ayrımcılık 
içerdiğini savundu. Engelli haklarına 
yönelik düzenlemelerin eşitlik ilke-
si gözetilerek yapılması gerektiğine 
dikkat çeken dernekler, ÖTV mua-
fiyetindeki suistimallerin engellile-
re fatura edilmesine de karşı çıkar-
ken dernek temsilcileri, engellilerin 
haklarının gasp edilmesine karşı her 
platformda mücadele edeceklerini 
belirterek şu açıklamayı yaptı, “En-
gelliler, yalnızca tüketen değil, üre-

ten bireyler olmalıdır. Ancak bu ve 
benzeri düzenlemeler, toplumsal ya-
şamdan dışlanmamıza neden oluyor. 
Bu adaletsizliklerin sona ermesini ta-
lep ediyoruz” denildi.

Dernekler, engellilere yönelik po-
litikaların tasarım süreçlerinde en-
gelli sivil toplum kuruluşlarının ka-
tılımının sağlanması gerektiğini 
vurgulayarak yetkililere seslenerek, 
“Bizleri yok sayamazsınız. Ayrımcılı-
ğı derinleştiren düzenlemelere karşı 
mücadelemiz sürecek” derken Ana-
yasa’nın eşitlik ilkesine aykırı oldu-
ğu belirtilen düzenlemenin Anaya-
sa Mahkemesi’ne taşınmasını talep 
eden engelli dernekleri, hak arama 
mücadelelerini sürdüreceklerini ifa-
de etti. 

GÜVEN 
GÜNEŞ

SİnAn ATEŞ İçİn ADAlET çAğrıSı
GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Tayland BRICS’e 
ortak üye oluyor

TAYLAND Dışişleri Bakanlığı’ndan 
yapılan açıklamada, ülkenin 1 Ocak 
2025 tarihinden itibaren BRICS’e ortak 
ülke statüsünde üye olacağı ifade 
edildi. Açıklamada, “Tayland 28 Aralık 
2024’te, BRICS’in 2024 dönem başkanı 
Rusya’dan, Tayland’ın 1 Ocak 2025’ten 
itibaren BRICS’e ortak ülke statüsünde 
katılacağına dair bildirim aldı” denildi.

İsrail’e yeni 
füze saldırısı

İSRAİL ordusu, Yemen’den İsrail’e 
yeni bir balistik füze saldırısı gerçek-
leştirildiğini duyurdu. İsrail Savunma 
Kuvvetleri’nden (IDF) yapılan açıkla-
mada, füze saldırısı nedeniyle ülkenin 
birçok kesiminde sirenlerin çaldığı 
belirtilerek halka sığınaklara girme 
çağrısı yapıldığı kaydedildi. Fırlatılan 
füzenin İsrail hava savunma sistemi ta-
rafından başarıyla önlendiği açıklandı.

Rusya ve Ukrayna 
arasında esir takası

UKRAYNA ve Rusya arasında Bir-
leşik Arap Emirlikleri (BAE) arabulu-
culuğunda esir takası gerçekleştirildi. 
Ukrayna Devlet Başkanı Vladimir 
Zelenskiy, yaptığı açıklamada 189 Uk-
raynalının kendilerine iade edildiğini 
belirtti. Rusya Savunma Bakanlığı ta-
rafından yapılan yazılı açıklamada ise 
Zelesnkiy’nin aksine karşılıklı olarak 
150’şer askerin takas edildiği belirtildi.

Gazze’de sağlık 
hizmeti yetersiz

DÜNYA Sağlık Örgütü (DSÖ) Genel 
Direktörü Tedros Adhanom Gheb-
reyesus, Kuzey Gazze’deki Kamal 
Adwan Hastanesi’nin artık hizmet 
veremediğini doğruladı. Açıklamada, 
tahliye edilen 10 hastanın Endonezya 
Hastanesi’ne transfer edildiği ancak 
bu hastanenin de su, elektrik ve 
hijyen koşullarının yetersizliği nede-
niyle hizmet dışı kaldığı belirtildi.

Hindistan ilk  
roketini fırlattı

HİNDİSTAN Uzay Araştırma 

Ajansı, Uzay Kenetlenme Deneyi 

(SpaDeX) misyonu çerçevesinde 

Andhra Pradesh eyaletindeki Sa-

tish Dhawan Uzay Merkezi’nden 

ilk roketini fırlattı. Fırlatmanın 

başarılı bir şekilde gerçekleş-

tirildiği açıklandı. Uyduların 

yörüngeye yerleştiği ifade 

edilirken kenetlenme teknolo-

jisinin yaklaşık bir hafta içinde 

gerçekleşebileceği belirtildi.

Xi’den Putin’e 
yeni yıl mesajı

ÇİN Devlet Başkanı Xi Jinping, 

Rusya Devlet Başkanı Vladimir 

Putin’e yeni yıl mesajını iletti. Çin 

hükümeti ve halkı adına Putin 

ve Rus halkının yeni yılını tebrik 

eden Xi, 2024’ün Çin-Rusya dip-

lomatik ilişkilerinin kuruluşunun 

75. yıldönümü olduğunu, bunun 

ikili ilişkilerin önemli bir dönüm 

noktasına işaret ettiğini vurgula-

dı. Xi, iki ülkenin her zaman el ele 

ilerlediğini söyledi.

Almanya’dan 
Musk’a eleştiri

ALMANYA’DA hükümet, Elon 

Musk’ın, aşırı sağcı Almanya için 

Alternatif (AfD) partisini destekle-

yen açıklamalarıyla Federal Meclis 

seçimlerini etkilemeye çalıştığını 

bildirdi. Hoffmann, “Sonuçta Al-

manya’daki seçimlere, seçmenler 

sandık başına gittiklerinde karar 

verirler ve seçimler, bir Alman me-

selesidir” diye konuştu. Musk, X’de 

aşırı sağcı parti AfD’yi övmüştü. 

DHA-İHA

2024’te hayatımın her köşesinde hissettiğim, 
gücüyle bana ışık olan tüm kadınlara minnetle 
doluyum. Yorulduğumda, tereddüt ettiğimde, 
yalnız hissettiğimde; bir omuz, bir ses, bir bakış 
oldu onlar. Her biri bana, kadın dayanışmasının 
sessiz ama sarsılmaz gücünü yeniden hatırlattı.

Bu yıl, hayatımın başarılarına alkış tutan, se-
vincimi benimle paylaşan ve beni hep ileriye 
taşıyan kadınların varlığıyla daha anlamlıydı. 
Onlar sayesinde, bir toplumun dönüşümünün, 
bireylerin birbiriyle kurduğu bağlarda gizli oldu-
ğunu gördüm. Kadınların dayanışması, yalnızca 
bireysel hikayeleri değil, toplumsal dönüşümün 
de temelini oluşturuyor.

Haklarımız için yorulmadan mücadele eden, 
kimimiz adına sokaklarda yürüyen, kimimiz adı-
na sessizce direnen tüm kadınlara minnettarım. 
Kadın dayanışması sadece bir destek ağı değil; 

aynı zamanda dünyayı daha adil, daha eşit bir 
yer yapma çabasıdır. Bu çaba, bazen bir omuz, 
bazen bir gülümseme, bazen de sessiz bir destek 
olarak hayatlarımızda yer alıyor.

Hiç tanışmasak bile varlığıyla güç veren, umu-
du yeniden hissettiren kadınlara ayrıca teşek-
kür etmek istiyorum. Birbirimizin hikayelerine 
dokunmadan bile, aynı zorluklarla mücadele 
ettiğimizi bilmek, yalnız olmadığımızı hissettiren 
en güçlü bağlardan biri. Dayanışma, kadınların 
yalnızca birbirine değil, tüm topluma sunduğu 
en büyük armağanlardan biridir.

2025’e adım atarken kadınların gücüne ve da-
yanışmanın dönüştürücü etkisine olan inancım 
daha da güçlendi. Yeni yıl, sadece bireysel başa-
rılarımızla değil, birlikte başardıklarımızla anlam 
bulsun. Birbirimizi daha çok desteklediğimiz, 
haklarımız için daha gür sesle konuştuğumuz, 

korkularımızı birlikte aştığımız bir yıl olsun. 
Kadınların gücü, sadece bir cinsiyeti değil, 
tüm insanlığı daha güzel bir geleceğe taşır.

2025, sadece dayanışmayla değil, aynı 
zamanda kadınların karşı karşıya kaldığı 
her türlü şiddetin, tacizin, tecavüzün ve 
cinayetin son bulduğu bir yıl olsun. Kadın-
ların korkmadan yaşayabildiği, özgürce var 
olabildiği bir dünya artık bir hayal değil, bir 
gereklilik. Yeni yıl, eşitliğin ve adaletin her 
köşeye yayıldığı bir başlangıç olsun.

Kadınların gücü, yalnızca bireysel hikayelerde 
değil, toplumsal dönüşümde saklı. 2025’e girer-
ken dayanışmanın verdiği umutla bu dönüşümü 
daha da büyütelim. Birbirimize daha sıkı sarıl-
dığımız, haklarımızı korkusuzca savunduğumuz 
ve daha adil bir dünya için cesaretle mücadele 
ettiğimiz bir yıl dileyelim.

Yeni yıl, hepimiz için sevgiyle dayanışmayla 
ve birlikte başarma coşkusuyla dolu bir başlan-
gıç olsun. Çünkü dayanışma, kadınların birbirine 
verdiği en büyük hediye ve bu hediye, dünyanın 
en büyük umududur.

Yeni yıl, kadınların yalnızca mücadele etmek 
zorunda kalmadığı, aynı zamanda sevgiyle hu-
zurla ve özgürlükle dolu bir yaşam sürebildiği 
bir zaman dilimi olsun. Çünkü kadınların özgür-
lüğü, insanlığın özgürlüğüdür.

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

Kadınların
Çağı başlasın...

VALİ Hulusi Şahin,  
Vali Yardımcısı Hu-
lusi Arat, İl Jandar-
ma Komutanı Tuğ-

general Tarık Hekimoğlu, 
Emniyet Müdürü İlker Ars-
lan, Sahil Güvenlik Grup Komuta-
nı Tolga Coşkun ile yılbaşı hazırlıkla-
rı ve 2024 yılı genel asayiş ve güvenlik 
olayları değerlendirme toplantısı yap-
tı. Vali Hulusi Şahin, Antalya’nın kişi 
başına düşen motorlu araç sayısın-
da Türkiye’de birinci sırada yer aldı-
ğını duyurdu. 2024 yılı emniyet olay-
larının değerlendirilmesi ve yılbaşı 
tedbirleri hakkında açıklamalar yapan 
Şahin, 1 milyon 590 bin motorlu ara-
ca ulaşıldığını belirtti. Yılbaşı güvenli-
ği için 3 bin 94 tim ve 3 bin 195 perso-
nelin görevlendirildiğini aktaran Vali 
Şahin, kadınların şiddetten korunma-
sı için KADES uygulamasının önemi-
ne dikkat çekti. 

ANTALYA’DA SIKI DENETİM

Antalya Valisi Hulusi Şahin Antal-
ya’nın nüfusa oranla en yüksek mo-
torlu araç sayısına sahip olan il oldu-
ğunu söyledi.  Şahin, “Motorlu araç 
sayımız 1 milyon 590 bin oldu. Bu da 
Türkiye’de kişi başına düşen araç sayı-
sında Antalya’nın Türkiye’de ilk sırada 
yer almasına neden oldu” dedi. Antal-
ya Valisi Hulusi Şahin 2024 yılı emni-
yet olaylarının değerlendirilmesi ve 
yılbaşı tedbirleri ile alakalı açıklama-
larda bulundu. Antalya Emniyet Mü-
dürlüğü’nde yapılan toplantıya An-

talya İl Emniyet Müdürü İlker Arslan, 
Antalya Vali Yardımcısı Hulusi Arat, 
Antalya İl Jandarma Komutanı Tarık 
Hekimoğlu, Antalya İl Sahil Güvenlik 
Komutanı Tolga Coşkun katıldı. 

ANTALYA’DA YABANCI                
SAYISI DÜŞÜYOR 

“Aralık ayında il genelinde 8 bin 1 
olay meydana geldi” diyen Vali Hulu-
si Şahin, “İlimiz genelinde toplam 109 
bin kişi ikamet izni aldı. Yaz aylarında 
bu rakam 140 bin civarındaydı. Şim-
dilerde 109 bine indi. Bu turizm sezo-
nu ile alalı bir durumdur” ifadelerini 
kullandı. Motorlu taşıtların Antalya’da 
yoğunluğunun çok yüksek olduğuna 
vurgu yapan Antalya Valisi Hulusi Şa-
hin, “Motorlu araç sayımız 1 milyon 
590 bin oldu. Bu da Türkiye’de kişi ba-
şına düşen araç sayısında Antalya’nın 
Türkiye’de ilk sırada yer almasına ne-
den oldu” diye konuştu. 2024 yılın-
da yaşanan olaylar hakkında da ko-
nuşan Vali Şahin,” 13 Şubat’ta bir sel 
baskını oldu. Maalesef bir vatandaşı-
mız kaybettik. Son yılların en yüksek 
yağışıydı. Kepez ilçesine 377 kg ya-
ğış düştü. Çok büyük hasar ortaya çık-
tı. 21 Aralık’ta Manavgat’ta da ciddi 
bir yağış oldu. Oraya 106 kg yağış düş-
tü. Bu noktada Şubat’taki afetteki ya-
ğışı daha iyi anlayabiliriz. 21 Aralık’ta 
Kumluca’ya 160 kilogramın üzerinde 
yağdı. Ancak geçtiğimiz yıllarda olan 
afetten sonra alınan tedbirler sayesin-
de bir sorun olmadı. Manavgat’a da 
aynı tedbirleri alıyoruz” dedi.

ŞAHİN’DEN TRAFİK AÇIKLAMASI

Bu yıl içinde yaşanan teleferik ka-
zası hakkında da konuşan Vali Hu-
lusi Şahin, “12 Nisan’da, Ramazan 
Bayramı’nın üçüncü günü teleferik 
hattımızda bir kaza meydana geldi. 
Bir kabin hasar gördü. Kabin içinde-
ki 8 vatandaş kayalıklara düştü. 1 va-
tandaş vefat etti. Kabinlerde 168 kişi 
mahsur kaldı. 24 saat içinde kazaze-
de olan bütün vatandaşlarımızı tah-
liye ettik. Bu dünyada birçok ülkenin 
başaramayacağı bir operasyon” ifade-
lerini kullandı. Antalya’daki trafik de-
netimleri hakkında da konuşan Vali 
Şahin, “1 araç 2024 yılında ortalama 
9 kez denetlenmiş oldu. 4 milyon sü-
rücüyü denetledik. 36 bin aracı men 
ettik. İl genelinde 24 bin trafik kaza-
sı oldu ve bu kazalarda maalesef 116 
kişi hayatını kaybetti. 18 bin 122 kişi 
de bu kazalarda yaralandı. Ölen va-
tandaşlarımıza Allah’tan rahmet yara-
lılara şifalar diliyorum. Antalya trafik 
kazalarında Türkiye’de ikinciydi. Şim-
di ilk 5’te değiliz. Bunu kolluk kuvvet-
lerimizin görünür olmasından dolayı 
olduğunu düşünüyorum. Belki trafik-
teki denetimler bizi biraz rahatsız edi-
yor ama bu sayede rakamlarda ciddi 
bir azalma oldu” dedi.

ŞİDDET BİR HASTALIKTIR
Kadınların şiddete maruz kaldığı-

nı bu sebeple KADES uygulamasının 
yaygınlaşmaya başladığını söyleyen 
Şahin, “KADES uygulaması Türkiye’de 
7 milyondan fal-azla kez indirilmiş. 

Antalya’da da 79 bin kadın uygulama-
yı telefonlarına indirmiş. Bu uygula-
ma üzerinden kadın 73 bin 650 ihbar 
yapılmış, Bu ihbarların gereği yapıl-
mıştır. Bu bağlamda 14 kişi mahke-
me kararı sonrasında elektronik ke-
lepçe ile burada değinmek istediğim 
konu şu, biz her ne kadar önlem al-
sak da şiddet olayı ani gelişen bir olay-
dır. Yani engellenmesi çok zor hatta 
yeri geldiğinde mümkün değildir. Bi-
zim şiddet eğilimini azaltmamız lazım. 
Şiddet uygulamak hastalıktır. Sadece 
kadına değil. Kediye köpeğe de şiddet 
var. Bu hastalığı yıllar içinde verile-
cek dersler ile yapılacak, oluşturula-
cak kültür iğle yenmeliyiz. Başka bir 
çözümü yok diye düşünüyorum” diye 
konuştu. 

KAYITLI 6 BİN SURİYELİ VAR

Suriyeliler ile alakalı da konuşan 
Antalya Valisi Hulusi Şahin, “Biz Suri-
yeli diyoruz ama kanunda ‘geçici ko-
ruma kapsamındaki kişiler’ olarak ge-
çiyor. Antalya’da 6 bin kişinin kayıtlı 
olduğunu biliyoruz. Ancak seralar-
da inşaatlarda çalışmaya gelen kişi-
ler burada yaşıyor olabilirler. Onların 
kayıtları bu şehirde olmadığı için tam 
sayıyı bilmiyor olabiliriz. Ne kadarı-
nın gittiği konusunda gelince, bu sa-
yıyı kapılardan elde ederek bize gön-
derdiklerinde biliyoruz. Şu anda bir 
bilgi yok. İlerleyen günlerde bize bir 
veri gelince paylaşırız. Sayın Bakan şu 
anda 35 bin kişinin geri döndüğünü 
söyledi” diyerek sözlerini sonlandırdı.

AntAlyA 
zirvede
Antalya’da motorlu araç sayısının 1 milyon 

590 bin olduğunu belirten Vali Hulusi Şahin, 
Türkiye’de kişi başına düşen araç sayısında 

Antalya’nın zirvede yer aldığını söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

KONYAALTI Belediye Başkanı Cem Kotan, 
dış birimler ve belediye hizmet binasında 
görev yapan personeli ziyaret ederek yeni 
yıllarını kutladı. Öncelikle Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü ve Fen İşleri Müdürlüğü’nde perso-
nelle kahvaltı sofrasında buluşan Başkan 
Kotan, saha personeliyle gerçekleştirdiği bu-
luşmanın ardından belediye hizmet binasın-
daki personeli ziyaret etti. Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü’nde İklim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Müdürlüğü personeli ile buluşan Kotan,  Fen 
İşleri Müdürlüğü’nde ise Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ve Tarımsal Hizmetler Müdürlü-
ğü personeli ile buluştu. Sonrasında beledi-
ye hizmet binasında yer alan bütün birimle-
ri tek tek ziyaret eden Kotan, tüm personelin 
yeni yılını kutlayarak 2025 yılının sağlık, 
mutluluk ve başarı getirmesi temennisinde 
bulundu. Başkan Kotan, ziyaret sırasında ça-
lışanlarla tek tek sohbet etti.  Başkan Kotan, 
ziyaret sırasında birim müdürlerine istisna-

sız tüm kadın personelin öğleden sonra idari 
izinli olması konusunda talimat verdi. 

Yeni yıl öncesi bütün çalışma arkadaşla-
rıyla bir araya gelmekten duyduğu memnu-
niyeti ifade eden Konyaaltı Belediye Başka-
nı Cem Kotan, ‘’Belediyemizin başarısında 
en büyük pay Konyaaltı halkı için özveriy-
le çalışan değerli personelimize aittir. 2024 
yılında birlikte çok özel anlarda buluştuk. 
2025  yılında da aynı azim ve kararlılıkla 
halkımıza hizmet edeceğimize olan inancım 
tam. Yeni yılın hepimiz için sağlık, mutlu-
luk ve huzur getirmesini temenni ediyorum. 
Çocuklarımızın geleceği için daha güzel bir 
çevre, daha estetik bir kent oluşturmak adı-
na sizlerle omuz omuza çalışmaya devam 
edeceğiz. Emekleriniz, fedakarlığınız ve Kon-
yaaltı halkı için ortaya koyduğunuz özveri-
niz için hepinize gönülden teşekkür ediyo-
rum. 2025 yılı hepimize hayırlı olsun” dedi. 
HABER MERKEZİ 

Başkan Kotan personelle buluştu
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Özlem
 SOYDAN

Dijital miras
Miras; bir aktarım, 

geçmişi, şimdiyi ve 
geleceği birbirine 

bağlayan bir köprüdür. 
Günümüzde maddi boyu-
tuyla ilgilensek de mirası 
maddi bir birikim olarak 
görmek mirasın doğasına 
ters düşer. 

Çünkü gerçek miras, yal-
nızca varlıkların değil, aynı 
zamanda değerlerin, anıla-
rın ve hikayelerin nesilden 
nesle aktarılmasıdır. Bazen 
dededen kalan bir saat, 
bazen de hiç tanımadığınız 
üst soyunuzdan size geç-
miş bir bakış, bir gülümse-
medir. Bazen de hayatınızı 
değiştirecek muhteşem bir 
hediye, bazen de hayatınız 
boyunca omuzlarınızda ta-
şımak zorunda kalacağınız 
kocaman bir yüktür.

Etrafımızdan bolca du-
yarız; aileleri parçalayan 
yıllarca süren miras davala-
rını ya da bir günde hiç 
beklenmedik bir şekilde 
hayatı değişen insanları. İn-
sanların kaçırdığı en büyük 
detay ise mirasın manevi 
boyutudur. Çok ilginçtir ki 
insan hayattayken mira-
sın sadece maddi tarafını 
düşünüyor, çoluğa çocuğa 
kalsın diye var gücüyle 
birikim yapar ama göçüp 
gittiğinde geride kalanları 
en çok mutlu eden bırak-
tıkları manevi değerlerdir.

Miras bireysel olduğu 
kadar toplumsaldır da; 
yaşadığımız coğrafyanın 
kültürünü, değerlerini, 
sanat eserlerini dünden bu 
güne bize ulaştıran mi-
rastır. Toplumsal mirasta 
emanetçiyiz. Değerleri 
koruyup geleceğe aktarmak 
en büyük sorumluluğu-
muzdur.

Miras çeşitleri saymakla 
bitmez. Yaşadığımız dijital 
çağ mirasa yeni bir boyut 
kazandırdı. Artık bir insa-

nın dijital ayak izi, fiziksel 
miras kadar önemli bir hale 
geldi ve adına da ‘dijital 
miras’ denildi.

Dijital miras; maddi 
manevi bir kişinin dijital 
dünyada bıraktığı tüm 
izlerdir. Göçüp gitsek de 
dijital ortamlarda izlerimiz 
kalacak. Sosyal medya 
hesapları, mail adresleri, 
bulut depolama alanın-
daki fotoğraflar, bloglar, 
kullanıcı adları, alan 
adları, web siteleri, isim 
hakları ve hatta kripto 
para cüzdanları. Dijital 
dünyada da varlığımızı 
sürdürdüğümüz sürece 
biriktirmeye devam ediyo-
ruz. Çok ilginçtir ki kimse 
göçüp gittikten sonra tüm 
bu hesaplara ne olacağı 
konusunda tam bir bilgiye 
sahip değil. Eminim maddi 
değeri olanlar miras 
hukukunda yerini almıştır, 
ya manevi olanlar. Mesela 
depolama alanlarındaki 
fotoğraflarımız? Sosyal 
medya kullanıcı hesapları? 
Bu tarz izlerimiz sevdik-
lerimizin bizi hatırlama 
biçiminde kritik bir rol 
oynuyor. Bir fotoğrafın 
bile etkisi çok büyük ola-
bilir. O yüzden uzmanlar 
siz göçüp gittikten sonra 
sevdiklerinizi yasal süreç-
lerle uğraştırmama adına 
dijital vasiyet düzenlemeyi 
öneriyor. Hatta teknoloji 
devleri kullanıcılarına 
dijital miras politikaları 
sunmaya başladı.  Google 
veya Facebook’un dijital 
varlıkları ölümden sonra 
nasıl yönetileceğine dair 
çözümleri mevcut. 

Sonuç olarak dijital or-
tamlarda bıraktığımız izler 
hayatımızın birer uzan-
tıları ve belki de yarına 
bırakacağımız en güzel 
hediyelerden biri olabilir, 
asla bilemeyiz…

ANtAlYA’NıN doğa harikalarından 
Düden Şelalesi, yaz- kış ziyaretçile-
rini ağırlıyor. Her mevsim ayrı bir 
güzelliği olan şelale, 2024 yılında 

840 bin kişi tarafından ziyaret edildi. Şelale-
nin, en yoğun ziyaretçi ağırladığı aylar, 128 
bin kişi ile temmuz ve 150 bin kişi ile ağustos 
oldu. Nisan ve mayıs aylarında ortalama 75 
bin kişiyi ağırlayan Düden Şelalesi, baharın 
canlanan doğasıyla büyüleyici bir atmosfer 
sundu. Düden Şelalesi’ni, yılın son ayı aralık-
ta da 13 bin kişi ziyaret etti. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’nin işletmesini yaptığı şela-
le, eşsiz manzarası, gürül gürül akan suyu ve 
yemyeşil doğasıyla ziyaretçilerine görsel bir 
şölen sunuyor.   DHA

MurAtpAŞA Belediye Başka-
nı Ümit uysal, dünyanın büyük 
bir ticaret mücadelesi içerisin-
de olduğuna dikkat çekerek, si-

yasi olarak değerlendirilen konu-
ların ya da yaşanan savaşların 
arka planında bu rekabetin yattı-
ğını ifade etti. uysal, türkiye’nin 

hükümetlerin yanlış politikala-
rı nedeniyle hak ettiği üretim, 
pazar ve ticaret payını alamadı-
ğını belirtti. 2023 yılı verilerine 
göre türkiye’nin 255 milyar do-
larlık ihracat ve 361 milyar dolar-
lık ithalat gerçekleştirdiğini ha-
tırlatan uysal, bu durumun her 
yıl dünya piyasalarını 106 milyar 
dolar beslemek anlamına geldi-
ğini söyledi. 

Başkan uysal, “Bu tablo, hak 
ettiğimiz bir durum değil. Çocuk-
larımız yurt dışına göç ediyor. 
Bunu değiştirmeliyiz. Daha iyi 
üretmeli, adil bir şekilde paylaş-
malı ve ulusal seferberlik ruhuy-
la ulusal piyasamızı korumalı-

yız” diye konuştu.

İHALEDE YER VERİLECEK 

Bu çerçevede, 1 Ocak 2025 ta-
rihinden itibaren Muratpaşa Be-
lediyesi’nin tüm satın alma sü-
reçlerinde yerli ürünlere öncelik 
verileceğini açıklayan Başkan 
uysal, ihale şartnamelerinde de 
bu ilkeye yer verileceğini vurgu-
ladı. uysal, “Yerli malı kullanımı-
nı teşvik edeceğiz ve bu yönde 
bir politika izleyeceğiz. türkiye 
genelindeki tüm kişi ve kurumla-
ra da bu yaklaşımı benimseme-
lerini tavsiye ediyoruz” diyerek, 
ulusal bir seferberlik çağrısında 
bulundu.  HABER MERKEZİ

DüDen Şelalesi
büyük ilgi görDü

Antalya’nın simgelerinden Düden Şelalesi, 2024 yılında 840 
bin ziyaretçiye ev sahipliği yaptı. Her mevsim yerli ve yabancı 

ziyaretçilerin uğrak noktası olan şelale, doğal güzellikleri ve huzurlu 
atmosferiyle yerli ve yabancı turistlerin gözdesi olmaya devam etti

GAzipAŞA Kaymakamlığı 
Sosyal Yardımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı (SYDV), oturula-
mayacak durumda olan ve in-
san sağlığı açısından risk teşkil 
eden evleri yenileyerek vatan-
daşlara daha güvenli yaşam 
alanları sunuyor. ilçenin 53 ma-
hallesinde muhtarların talep-
lerini değerlendirerek çalışma-
larını sürdüren SYDV, barınma 
ihtiyacı olan vatandaşlar için 
kapsamlı projeler hayata geçi-
riyor. Bugüne kadar toplamda 
307 hanede onarım tahsisi ger-
çekleştirilirken, bunlardan 290’ı 
tamamlanarak vatandaşların 
kullanımına sunuldu. Kalan 17 
evde onarım çalışmaları devam 
ederken, 62 vatandaş için yeni 
ev yapımı tamamlanarak tes-
lim edildi.

307 HANEYE ONARIM,                  
62 YENİ EV YAPTIK

SYDV Müdürü Ali rıza Bü-
yükakça, 2024 yılı itibariyle ba-
rınma projelerinde önemli bir 
başarıya ulaştıklarını belirte-

rek, şunları söyledi: “Devletimi-
zin sunduğu imkanları Gazipa-
şa’daki vatandaşlarımız için en 
verimli şekilde kullanıyoruz. 31 
Aralık 2024 itibariyle 307 hane 
için onarım tahsisi yaptık ve bu 
evlerden 290’ının onarımlarını 
tamamladık. Kalan 17 evde ise 
çalışmalarımız devam ediyor. 
Ayrıca 62 vatandaşımıza tama-
men yeni evler inşa ettik ve tes-
lim ettik. Amacımız, ilçemizdeki 
tüm ihtiyaç sahiplerine ulaşa-
rak güvenli ve sağlıklı yaşam 
alanları sağlamaktır.”

Büyükakça, 53 mahallede 
yürütülen çalışmaların titiz-
likle devam ettiğini belirterek, 
“Muhtarlarımızdan gelen talep-
ler doğrultusunda hızlıca tespit 
çalışmaları yapıyor ve ihtiyaç-
ları en kısa sürede karşılıyo-
ruz. Devletimizin sıcak elini va-
tandaşlarımıza ulaştırmak için 
tüm ekibimizle gece gündüz 
çalışıyoruz. Gazipaşa halkı, bu 
desteklerin artarak devam ede-
ceğinden emin olabilir” dedi.  
İHA

AlANYA Belediye Başkanı Osman tarık 
Özçelik, pazar esnafı ile sohbet etti. pazarcı 
esnaflarının stantlarını tek tek ziyaret ede-
rek hayırlı işler ve bereketli kazançlar dile-
yen Belediye Başkanı Osman tarık Özçelik, 
tezgahlardaki fiyatları da inceledi. Ayrı-
ca pazar alışverişini yapan halkla da soh-
bet eden Başkan Özçelik, talepleri dikkatle 
dinleyip notlar aldı. pazar gezisinin ardın-
dan esnafların talepleri dinleyen Başkan 
Özçelik, her konunun kanunlar çerçeve-
sinde çözüleceğini belirterek, pazarda ran-
ta asla izin vermeyeceğini söyledi. Başkan 
Özçelik; “Odamızla gerekli istişarelerde bu-
lunarak bugüne kadar pazar esnafımızın 
taleplerini yerine getirmek için elimizden 
geleni yaptık. Bugün de sizlerle hem hasbi-
hal edelim hem de taleplerinizi dinleyelim 
diyerek ekip arkadaşlarımızla sahaya in-
dik. Sizden gelen her türlü talebi kanunlar 

çerçevesinde ele alarak çözüme kavuştu-
racağımızın sözünü veriyorum. Ancak rant 
oluşturacak, haksız kazanç elde edecek hiç-
bir uygulamaya asla izin vermeyiz” dedi.

TEŞEKKÜR ETTİLER 

Belediye Başkanı Osman tarık Özçelik’in 
ziyaretinden ve ilgisinden büyük memnu-
niyet duyduklarını belirten esnaf, “Kendi-
mizi değerli hissettik. Başkanımız ve eki-

bine güveniyoruz. Bizleri burada ziyaret 
ederek taleplerimizi dinleyen Başkanımı-
za ve ekibine çok teşekkür ederiz” dedi. 
Başkan Özçelik’e ziyaretinde, Alanya Sa-
bit-Seyyar pazarcılar, Manavcılar Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı Hüseyin Gök, 
Belediye Başkan Yardımcısı Hasan Servet 
Ünlü, Başkan Danışmanları Sadık Dizda-
roğlu ve Nazmi zavlak ile Belediye zabıta 
Müdürü Naci uzunsakal eşlik etti.  İHA  

Alanya’da ranta izin yok
Alanya Belediye Başkanı 

Osman Tarık Özçelik, semt 
pazarını gezdi. Pazar esnafıyla 

bir araya gelen Başkan 
Özçelik, “Rant oluşturacak, 
haksız kazanç elde edecek 

hiçbir uygulamaya asla izin 
vermeyiz” dedi

satın almalarda 
yerli ürün önceliği
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 2025 yılı itibarıyla belediyenin tüm 

satın alma işlemlerinde yerli ürünlere öncelik verileceğini açıkladı

62 yeni ev yapıldı
290 hane onarıldı
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Lejyonerlerimiz
2024’te parladı 

Avrupa’da forma giyen Türk fut-
bolcular 2024 yılında kariyerlerin-

de büyük çıkış sağladı. Arda Güler, Real 
Madrid’le 5 kupa kazanırken, Hakan 
Çalhanoğlu, Inter’in lig ve kupa şam-
piyonluklarında önemli katkı sağladı. 
Juventus’un 10 numarası Kenan Yıldız 
yükseliş gösterirken, Kerem Aktürkoğlu 
ise Portekiz’de parladı.

Yumruk olayıyla 
ilgili açıklama geldi 

Çağdaş Bodrum Spor ile sahasın-
da karşılaşan MKE Ankaragücü, 

mücadele sonunda yaşanan olaylara 
ilişkin açıklama yayımladı. Ankara-
gücü’den yapılan açıklamada, Çağdaş 
Bodrumspor Başkanı’nın deplasmanda 
oynanan maçta tehditler savurduğuna 
vurgu yapılarak, “Kimse bu camianın 
oyuncusuna ve antrenörüne hakaret 
edemez” denildi.  

Hernandez ile 
yollar ayrıldı 

Galatasaray, kadın voleybol ta-
kımının başantrenörü Guillermo 

Naranjo Hernandez ile yolların ayrıl-
dığını duyurdu. Açıklamada, «Kulübü-
müz, Galatasaray Daikin Başantrenörü 
Guillermo Naranjo Hernandez ile her iki 
tarafın da çıkarları göz önünde bulun-
durularak yollarını ayırma konusunda 
karşılıklı ve dostane şekilde anlaşmaya 
varmıştır” denildi.  

Galatasaray’ın
kazanç yılı 

Galatasaray, futbolda 2024 yılını 
başarılı bir şekilde geçirirken, 

Trendyol Süper Lig’i ve Süper Kupa’yı 
kazandı. Sarı-kırmızılılar, bu yıl sportif 
olarak kazandığı başarılarının yanında 
birçok rekor da kırdı. Cimbom, Nijeryalı 
futbolcu Victor Osimhen’i kadrosuna 
katarak önemli bir iş başarırken, Sacha 
Boey’un Bayern Münih’e transferinden 
de ciddi bir bonservis bedeli elde etti.  

Fenerbahçe 2024’ü
kupasız kapattı 

Fenerbahçe, 2024 yılını Süper 
Lig’de ikinci sırada tamamlarken, 

geçtiğimiz sezon rekorlar kırdığı sezonu 
ise kupasız kapattı. Sarı-lacivertliler, 
toplam 55 karşılaşmada 36 galibiyet, 
10 beraberlik ve 9 mağlubiyet aldı. Bir 
sezonda 99 puan toplayarak kulüp ta-
rihinin en fazla puan topladığı sezonu 
yaşayan Fenerbahçe, 99 golle 103 gollü 
rekoruna da yaklaştı. 

Milan’da Sergio 
Conceicao dönemi 

İtalya Serie A ekibi Milan’ın Paulo 
Fonseca ile yollarını ayırmasının 

ardından yeni teknik direktörü belli 
oldu. Kırmızı-siyahlılar, 2017 - 2024 
yılları arasında Porto’yu çalıştıran Por-
tekizli teknik direktör Sergio Conceicao 
ile anlaştı. Conceicao, 2023-2024 sezonu 
itibarıyla Portekiz ekibiyle yollarını 
ayırmıştı.  

ANTALYASPOR, takım kaptanları 
Veysel Sarı ve Güray Vural’a sözleş-
me yeniledi. İmza töreninde konuşan 
Başkan Sinan Boztepe, ‘’5 yıldır takı-
mımızda olan Veysel ve 4 yıldır for-
mamızı terleten Güray ile bir sezon 
daha beraber olacağımız için çok he-
yecanlıyım. Camiamız ve armamız 
güvenli ellerde olmaya devam ede-
cek. İki futbolcumuz da benim için 
gerçekten çok kıymetli. Antalyaspor 
ailesinin bir parçası olan insanlar. 
Tekrar onlarla beraber olmak biz-
ler için de sizler için de onur ve mut-
luluk verici. Antalyaspor’un defans 
hattı kaptanlarımıza emanet. Bizim-
le beraber olmaya devam ettikleri 
için kendilerine teşekkür ediyorum. 
İnşallah futbol hayatlarının sonra-
sında da bizlerle beraber olmaya de-

vam edecekler. Camiamıza hayırlı ol-
sun” dedi.

LAYIKIYLA TAŞIYACAĞIZ

Kaptan Veysel Sarı ise, ‘’Başkanımı-
zın dediği gibi 5 senedir buradayım 
ve bir sene daha kontratımı uzatmak 
nasip oldu. Bugüne kadar bu formayı 
layıkıyla taşıdığımızı düşünüyorum. 
İnşallah bundan sonra da bu forma-
yı hem saha içinde hem dışında en 
iyi şekilde temsil ederiz. Her iki taraf 
için de hayırlı olsun. Allah utandır-
masın.’’ diye konuştu.

FORMANIN HAKKINI                
VERMEYE ÇALIŞIYORUZ

Futbolcu Güray Vural da, ‘’Başka-
nımın güzel sözleri için teşekkür edi-
yorum. Bir sene daha burada olaca-

ğımız için ben de çok mutluyum. Her 
iki taraf içinde hayırlı olsun. Bu se-
zon dördüncü sezonum. Buraya ilk 
geldiğim günden beri oynadığım her 
maç, çıktığım her idman, formanın 
hakkını en iyi şekilde vermeye ça-
lıştım. Verdiğimi de düşünüyorum. 
Allah utandırmasın. Başkanımızın 
dediği gibi; Veysel’le beraber bura-
ya çok emek verdik. İnşallah Antal-
yaspor için elimizden gelen her şeyi 
yapmaya devam edeceğiz. Futbol 
sonrasında da inşallah beraber ola-
cağız. Başkanımız Sinan Boztepe ve 
Asbaşkanımız Ali Altun’a çok teşek-
kür ediyorum. Bu imzanın hayırlı ve 
uğurlu olmasını diliyorum.’’ ifadeleri-
ni kullandı. İmza töreni, atılan imza-
ların ardından çekilen toplu fotoğraf 
ile sona erdi.  HABER MERKEZİ 

ANTALYASPOR Ku-
lübü Derneği’nde 7 
Ocak tarihinde ya-
pılacak olan genel 

kurul öncesi hareketli günler 
yaşanıyor. Mustafa Ergün ve 
Sezgin Özer’in ardından Anonim Şirket 
Başkanı Sinan Boztepe de Kulüp Der-
neği için başkan adaylığını açıkladı.

SOSYAL MEDYADAN DUYURDU 

Antalyaspor resmi hesabından açık-
lama yapan Başkan Boztepe ‘Hepinizin 
oylarına talibim’ dedi. Başkan Boztepe, 
“25 Ekim 2023 tarihinden itibaren, 14 
aydır Antalyaspor A.Ş. Başkanlığı göre-
vini büyük bir gururla yapmaktayım. 
Ekip arkadaşlarım ve ben bu süreç içe-

risinde maddi 
ve manevi ola-
rak büyük özve-
rilerde bulunup 
sizlere layık ol-
maya çalıştık. 
Bilindiği gibi 7 
Ocak 2025 ta-
rihinde Antal-
yaspor Kulübü 
Derneğimizin 
Olağanüstü Ge-
nel Kurulu var. 
Sayın Aziz Çetin 
ve yönetim ku-
rulunun aldığı 
olağanüstü seçim kararını saygı ve an-
layışla karşılıyoruz. Antalyaspor A.Ş. 

Yönetim Kuru-
lumuz ile yaptı-
ğım fikir alışveri-
şi sonrası, bütün 
kamuoyunun, ta-
raftarlarımızın 
ve yönetim ku-
rulumuzun öne-
risi ile Antal-
yaspor Kulübü 
Derneği Başkan-
lığı için de aday 
olmaya karar 
verdim.

ÇAĞRI YAPTI 

Sinan Boztepe “Camiamızda, iki 
kurumun da başkanının aynı olma-

sının gerekliliği bundan önceki yö-
netimler ve başkanlar tarafından da 
defalarca dile getirilmiş ve bu doğrul-
tuda kararlar alınarak uygulanmıştır. 
Şanlı armamızın hızlı büyümesi ve 
faydalı yeni projeler geliştirebilme-
si adına biz de aynı fikir birlikteliğine 
vardık. Her iki kurumun da bundan 
sonraki süreçlerde bahaneye sığın-
madan finansal ve sportif başarı sağ-
lanması adına aynı yönetim anlayı-
şı altında olmasının kulübümüzün 
menfaati açısından doğru olacağı dü-
şüncesi ile yola çıkmaya karar verdik. 
Uzlaşmacı tavrımız, şeffaf yönetim 
anlayışımız ve armaya olan sevda-
mızla kıymetli üyelerimizin oylarına 
talibiz” dedi.

Sinan Boztepe 
adaylığını açıkladı
Antalyaspor Anonim Şirket Başkanı Sinan Boztepe, Kulüp Derneği başkanlığına 

adaylığını açıkladı. Boztepe, “Kıymetli üyelerimizin oylarına talibiz” dedi

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

kaptanlar uzattı
Antalyaspor iç transferde takım kaptanları Veysel Sarı ve Güray Vural ile 

sözleşme yeniledi. Boş mukaveleye imza atan Veysel Sarı ve Güray Vural, 2025-
2026 Sezonunun sonuna kadar Antalyaspor’da top koşturmaya devam edecek

TüRKİYE Sutopu Federasyonu ta-
rafından organize edilen 2024-2025 
sezonu Kadınlar Türkiye Şampiyo-
nası 1. Devre Müsabakaları’nın U20 
etabı 27-29 Aralık 2024 tarihlerin-
de Balıkesir’de oynandı. 5 takımlı 
“Bronz Grup” içerisinde yer alan An-
talyaspor sutopu takımı oynadığı 4 
maçın 4’ünü de kazanarak geçtiği-
miz aylarda oynanan 1. Devre Mü-
sabakalarında 4’te 4 yapan U14 ve 
U16 yaş klasmanı Kadın takımları-
nın başarılarını tekrarlayarak Suto-
pu Türkiye Şampiyonasında kırmızı 
beyazlı camiayı bir kez daha gurur-
landırdı. Balıkesir Olimpik Yüzme 
Havuzunda oynanan müsabakala-
rın ilk gününü kura gereği BAY ge-

çen Akrepler ikinci gün İstanbul Es-
kihisar Su Sporları Spor Kulübü ile 
yaptığı sabah karşılaşmasını 18-
7’lik skor ile kazanarak iyi bir baş-
langıç yapmış oldu. Aynı günün ak-
şamında Gaziantep Gençlik ve Spor 
Kulübünü 30-0 ile geçen Antalya 
temsilcisi hazırlıklarını tamamlaya-
rak üçüncü günü beklemeye başla-
dı. üçüncü gün, İzmir kulübü ESTİ 
Spor Kulübü ile yaptığı sabah mü-
sabakasında 24-2 galip gelen Antal-
yaspor, akşam eşleşmesinde de ev 
sahibi olan Ankara takımı Keçiören 
Belediyesi Bağlumspor’a karşı 12-5 
kazanarak 4’te 4 yaptı ve “namağ-
lup” unvanı ile grup liderliğine yer-
leşti.  HABER MERKEZİ 

EV hanımlarına tekvando kursu açan 
Kepez Belediyespor Kulübü, kadınla-
rın kendilerini korumaları adına savun-
ma dersleri veriyor. Çeşitli dövüş spor-
ları tekniklerinin öğretildiği ücretsiz 
eğitimler, Salı ve Perşembe günleri Tur-
gut Özal Spor Salonu’nun tekvando sa-
lonunda gerçekleştiriliyor.  Kursiyerle-
re sert defans tekniklerini öğrettiklerini 
açıklayan tekvando antrenörü Derya 
Uyankaya, “Kadınlarımızın sokakta ya-
şayabileceği sopa, bıçak gibi silahlı sal-
dırılara karşı kendilerini koruyabilmele-
rini amaçlıyoruz” dedi. 

Boks, tekvando, muay thai, judo gibi 
spor dalları ile yumruk, tekme, saldırga-
nı düşürme gibi teknikler ev hanımla-
rının uygulayabileceği ölçüde öğretili-
yor. Her kursun 1 ay süreceğini belirten 
4. dan seviyesindeki Uyankaya, ‘”Daha 
önce kulübümüzde tekvando eğitimi 
alan hanımlarımız da kurslarımıza tek-
rar katılabiliyor. Kadınlarımıza bu im-
kanı veren Kepez Belediye Başkanımız 
Mesut Kocagöz’e teşekkür ediyoruz” 
diye konuştu.  HABER MERKEZİ 

Kepez’den kadınlara 
ücretsiz savunma eğitimi

Kepez Belediyespor Kulübü, 
kadınların kendilerini 
savunma becerilerini 

geliştirebilmeleri için ücretsiz 
savunma dersleri düzenliyor

antalyaspor’un 
bileği bükülmüyor



AntAlyA, sahip olduğu eşsiz 
kültürel mirası ve tarihi zen-
ginlikleriyle medeniyetle-
rin buluşma noktası olmaya 

devam ediyor. Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı’nın ‘Geleceğe Miras’ projesi, 
Anadolu’ya yayılan bu değerli mira-
sı korumak, gelecek kuşaklara aktar-
mak ve kültür turizmine kazandır-
mak amacıylahayata geçirildi. 2022 
yılı kasım ayında, Side Kültürel Mi-
ras Projesi ile temelleri atılan bu yol-
culuk, kısa sürede Antalya genelinde 
geniş bir etki yaratarak şehrin tarihi 
dokusuna yeniden hayat verdi. 2024 
yılı ise bu sürecin en verimli dönem-
lerinden biri oldu. Side, Perge, Aspen-
dos, Phaselis, Ol-
ympos, Myra, 
Syedra gibi antik 
kentlerde yürü-
tülen kazı ve res-
torasyon çalışma-
larında tarihi izler 
gün yüzüne çı-
karılırken, önem-
li yapılar modern 
tekniklerle yeni-
den ayağa kaldı-
rıldı.

Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, kasım 
ayında Side Antik Kenti’nde, yeniden 
ayağa kaldırılan Athena Tapınağı 
önünde düzenlenen ‘Geleceğe Miras’ 
projesinin birinci yıl değerlendirme 
toplantısında, proje sayesinde kazı ve 
restorasyon çalışmalarının yıl boyun-
ca sürdürülebildiğine dikkati çekti. 
Antalya’daki çalışmaların, bölgenin 
kültürel mirasını koruyarak sürdü-
rülebilir turizmin önemli durakların-
dan biri hâline getirdiğini vurguladı. 
Bu vizyon doğrultusunda, Antal-
ya’da 2024 yılı boyunca sualtı kazı-
larından müze yenilemelerine, ziya-
retçi karşılama merkezlerinden çevre 
düzenlemelerine geniş kapsamlı pro-
jeler hayata geçirildi. Tüm bu çalış-
malar, Antalya’yı sadece bir turizm 
destinasyonu değil, yaşayan bir tarih 
ve kültür merkezi hâline getirme he-
definin somut adımları oldu.

2024’ÜN EN ÖNEMLİ 
BULUNTULARI

2024 yılı, Antalya’da yürütülen 
arkeolojik kazı çalışmalarında 
tarihî açıdan önemli keşiflerin 
gün yüzüne çıkarıldığı bir 
dönem oldu. Her biri kendi 
hikâyesini anlatan bu bul-
gular, Antalya’nın tarihî ve 
kültürel zenginliğini daha 
derinlemesine anlamamı-
za olanak sağladı ve arkeo-
loji dünyasında büyük yan-
kı uyandırdı.

PHASELİS ANTİK KENTİ

Prof. Dr. Erdoğan Aslan başkan-
lığında yürütülen kazı çalışmala-
rında, Apollon’a adandığı düşünülen 
bir altar yapısı gün yüzüne çıkarıl-

dı. Kuzey Ana Cadde Doğu Portiko 
ile Merkezi Liman Rıhtım yapıları-
nın kesişim noktasında yapılan ka-
zılarda ortaya çıkan altar, M.Ö. 7-6. 
yüzyıla tarihlenen erkek heykeli, as-
lan heykeli ve sunu amaçlı kullanı-
lan küçük figürinlerle birlikte kutsal 
bir alan olarak tanımlandı. Heykel-
ler ve figürinler, bulundukları yapı ve 
korunmuş halleriyle yalnızca Phase-
lis için değil, Anadolu ve Akdeniz ar-
keolojisi için de büyük önem taşıyor. 
Bu buluntular, dini ritüeller ve inanç 
sistemleri hakkında eşsiz bilgiler su-
narken, Akdeniz arkeolojisinin son 
yıllarda ele geçen en önemli buluntu 

grubu olarak dikkat 
çekiyor. Altarın ait 
olabileceği olası bir 
tapınak yapısının 
gün yüzüne çıkarıl-
ması için çalışmalar 
devam ediyor.

PERGE ANTİK 
KENTİ

Prof. Dr. Sedef Ço-
kay Kepçe başkan-
lığında yürütülen 
kazı ve restorasyon 

çalışmaları kapsamında, M.S. 2. 
yüzyılda İmparator Hadrianus döne-
minde yapıldığı bilinen Antik Kest-
ros Çeşmesi’nden 1800 yıl sonra ye-
niden su akıtıldı. Bu tarihi an, Antik 
Dönem’in su mühendisliğine dair 
önemli bir örnek oluştururken, Per-
ge’deki yaşam kültürünü de gözler 
önüne serdi.

SYEDRA ANTİK KENTİ

Alanya’nın güneydoğusunda yer 
alan Syedra Antik Kenti’nde, Doç. Dr. 
Ertuğ Ergürer başkanlığında yürü-
tülen kazı çalışmalarında Geç Roma 
Dönemi’ne ait zeytinyağı işlikleri gün 
yüzüne çıkarıldı. Bu keşif, Antik Dö-
nem’de bölgenin tarımsal üretim ve 
ticaret faaliyetleri hakkında önem-
li bilgiler sundu ve Syed-
ra’nın ekonomik 
hayatına 
dair 
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AntAlyA’nın tArihi 
AyAğA kAldırıldı

Antalya, 
‘Geleceğe Miras’ 
projesiyle 2024 
yılında kültürel 

mirasını 
koruma ve 

geleceğe taşıma 
yolunda önemli 

adımlar attı. 
Yıl boyunca 

gerçekleştirilen 
çalışmalarla 
antik kentler 

ayağa 
kaldırılırken, 

keşfedilen 
buluntularla 

şehrin binlerce 
yıllık hikâyesine 

yeni sayfalar 
eklendi

değerli ipuçları sağladı.

ASPENDOS ANTİK KENTİ

Doç. Dr. Mustafa Bilgin başkanlı-
ğında gerçekleştirilen kazı çalışma-
larında, Roma İmparatorluk Döne-
mi’ne ait Zeus ve Aphrodite’in iki 
zarif heykeli keşfedildi. İki Katlı Dük-
kanlar-Stoa Kompleksi’nde bulunan 
bu heykeller, Antik Aspendos’un sa-
natsal ve estetik zenginliğini gözler 
önüne sererken, dönemin heykeltı-
raşlık tekniklerine dair önemli bilgi-
ler sağladı.

MYRA- ANDRİAKE

Prof. Dr. Nevzat Çevik başkanlığın-
da Myra Antik Kenti ve liman ma-
hallesi Andriake’de yürütülen ça-
lışmalarda, ‘Millefiori (Bin Çiçek)’ 
tekniğiyle üretilmiş cam kaplama 
levhalar keşfedildi. Bu teknikle yapıl-
mış cam levhaların Türkiye’de bu öl-
çekte ilk kez bulunmuş olması, keş-
fin önemini artırırken, dönemin iç 
mekân süsleme sanatına dair eşsiz 
bilgiler sundu.

KUMLUCA ORTA TUNÇ                 
ÇAĞI BATIĞI

Doç. Dr. Hakan Öniz başkanlı-
ğında yürütülen su altı kazı ça-
lışmalarında, M.Ö. 16. yüzyıla 
ait bir Girit-Minos hançeri gün 
yüzüne çıkarıldı. 3 bin 600 yıl-
lık bu nadir buluntu, antik Ak-
deniz ticaret ağlarının geniş-
liği ve Kumluca’nın tarihî 
deniz ticaretindeki stratejik 
rolü hakkında önemli bilgi-
ler sağladı.

ANTİOCHEİA AD 
CRAGUM ANTİK KENTİ

Prof. Dr. Mehmet Teko-
cak koordinatörlüğün-
de yürütülen çalışma-
lar kapsamında, kentin 
önemli yapılarından 
biri olan Peristilli Avlu 
gün yüzüne çıkarı-
larak ayağa kaldırıl-
dı. Bu yapı, Antik 
Dönem şehir plan-

lamasının ve 

mimari estetiğin dikkat çekici bir ör-
neği olarak öne çıkıyor. ‘Geleceğe 
Miras’ projesi kapsamında, 2024 yılı 
boyunca Antalya’daki 22 farklı nok-
tada yürütülen arkeolojik kazı çalış-
malarına Kültür ve Turizm Bakan-
lığı tarafından 500 milyon liranın 
üzerinde ödenek aktarıldı. Bu güçlü 
finansal destek, kazıların kapsamı-
nın genişlemesine ve çalışmaların 
yıl boyunca, titizlikle sürdürülmesi-
ne olanak sağladı.

Bunların yanı sıra; Xanthos Tiyat-
ro Yapısı Restorasyonu, Syedra Zi-
yaretçi Karşılama Merkezi ve Çev-
re Düzenlemesi, Aspendos Ziyaretçi 
Karşılama Merkezi ve Çevre Düzen-
lemesi ilePerge Batı Nekropol Çevre 
Düzenleme ve Aydınlatma Projesi, 
projelendirme aşamalarını tamam-
layarak uygulamaya hazır hale ge-
tirildi.  DHA

2024 yılı, ‘Geleceğe Miras’ projesi 
kapsamında Antalya için tarihî bir 
dönüm noktası oldu. Ancak bu bü-
yük vizyon, önümüzdeki dönemde de 
Antalya’nın kültürel mirasını koruma ve 
geleceğe taşıma hedefi doğrultusunda 

yeni projelerle devam edecek. 2025 yılı, 
şehrin kültürel ve tarihî zenginliğini daha 
geniş kitlelere ulaştırmak adına önemli 
adımların atılacağı bir yıl olacak. Antal-

ya’nın en önemli kültürel değerlerinden 
biri olan Antalya Arkeoloji Müzesi, 2025 
yılında kapsamlı bir yenileme sürecine gire-
cek. Müze, modern sergileme teknikleri ve 
ziyaretçi dostu tasarımlarla yeniden yapılan-

dırılarak Antalya tarihini daha etkili bir şekilde 
anlatan bir merkez haline getirilecek. Bir diğer 
önemli proje ise Kemer’de kurulacak Sualtı 
Arkeoloji Müzesi olacak. Akdeniz’in derinlikle-

rinde yatan tarihî hazinelerin sergileneceği bu 
müze, Türkiye’nin su altı arkeolojisindeki öncü 
konumunu güçlendirecek. Ziyaretçilere, su altı 
kazılarında elde edilen eserleri yakından görme 

fırsatı sunarken, bölgenin turizm potansiyeline de 
büyük katkı sağlayacak. 2025 yılında ayrıca Aspen-
dos, Syedra, Perge, Phaselis, Sillyon ve Idyros antik 
kentlerinde ziyaretçi karşılama merkezi ve çevre dü-
zenleme projeleri tamamlanarak hizmete açılacak. 

Bu projeler, antik kentleri yalnızca tarihî kalıntılar 
olarak değil, ziyaretçilerin her anında tarihi deneyim-
leyebilecekleri modern alanlar haline getirecek. Tüm 
bu projeler, Antalya’yı sadece bir turizm destinasyonu 

olmanın ötesine taşıyarak, kültürel mirasın korunduğu 
ve yaşatıldığı, dünya çapında bir kültürel merkez haline 
getirme vizyonunun birer parçası olarak hayata geçirile-
cek. Antalya, ‘Geleceğe Miras’ projesi sayesinde tarihî ve 

kültürel mirasını modern bir turizm anlayışıyla buluştu-
rurken, sürdürülebilir ve kalıcı bir geleceğin temellerini 
atmaya devam ediyor.  

AntAlyA’dA 
yenİ bİr 
dönem 

bAşlıyor

 Arkeoloji 

dünyAsındA 

büyük yAnkı 

uyAndı
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